
”snart kommer tomten, tomten kommer snart”

Hej alla vänner.

Ja vi kan snart sjunga, men det dröjer några dagar än i alla fall.

Så har vi då avverkat et år tllsammans. Et år går fort kan man ju konstatera 
när vi nu redan har gåt in i december.

15 november hade vi medlemsträf i  oglösa  ygdegård. Över 8o medlemmar 
hade hörsammat inbjudan. En ung man vid namn Spencer Strand underhöll och
stod även för et ”Melodikryss” likt Eldeman. Et uppskatat framträdande har 
jag förståt.

 Det har ju även viskats både ris och ros ang. maten. Ibland blir det ju inte 
riktgt som man tänkt sig. Vi får ta lärdom av deta och komma igen med nya 
tag. Sänder et stort tack tll  nita/Olle,  irgita/ nders, Yvonne/Hans och Leif 
för deras arbete med dagen. Det är roligt när vi kan hjälpas åt och ”grupperna” 
fungerar.

Den 6 dec hade vi årets sista styrelsemöte. Et möte där även valberedning och 
revisorer deltog. Valberedningen har et digert arbete som skall utöras, det är 
inte lät när det gäller nyrekrytering av styrelsemedlemmar. Jag hoppas ni 
tackar ja när  irgita,  oland eller Hans ringer. Vi måste hjälpas åt om vi ska 
driva föreningen vidare.

Deta är det sista brevet för i år från mig och jag vill passa på at tacka för ert 
förtroende under deta år.

Jag önskar er alla en God och trivsam Jul.

 Vi syns /Monica


